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Toelichting memo

In de oordeelsvormende raadsvergadering van 20 juni is bij de behandeling van de 
Jaarstukken 2022 gevraagd naar mogelijkheden om het thema duurzaamheid een plek 
te geven in stukken die ter besluitvorming aan uw raad worden voorgelegd, 
bijvoorbeeld met een vinkje. In 2018 is deze vraag ook voorgelegd aan het college.
We begrijpen dat deze suggestie opnieuw is gedaan. Graag reageren wij hierop.

Om te beginnen worden onze (raads)voorstellen ambtelijk integraal voorbereid. Dat 
betekent dat diverse thema's, waaronder het thema duurzaamheid, in de 
beleidsvoorbereidende fase meegenomen worden in de overwegingen, argumenten en 
risico's. Thema's krijgen dus de aandacht voordat het schrijfproces start.

De diverse formats die we gebruiken voor het besluitvormingsproces bevatten 
onderdelen om, langs de lijn van de inhoud, een advies uit te brengen of een voorstel 
te doen. Duurzaamheid zal dus, als het aan de orde is, in het normale format een plek 
krijgen bij bijvoorbeeld de argumenten of bij de (wettelijke) beleidskaders. Een 
afzonderlijk kopje duurzaamheid zal naar verwachting geen bijdrage leveren aan meer 
aandacht voor het onderwerp.

In tegenstelling tot bijvoorbeeld financiën en communicatie, die bij vrijwel alle 
aangeboden stukken relevant zijn, geldt dat in mindere mate voor duurzaamheid.
Daar waar het thema duurzaamheid wel aan de orde is, zijn de afwegingen die in dat 
kader gemaakt worden, altijd onderdeel van een integrale kijk en worden veelal 
uitgebreider omschreven in de stukken dan mogelijk in een separate paragraaf.

In de begroting zal een specifieke paragraaf worden uitgewerkt over het thema 
duurzaamheid. Daarmee wordt de integraliteit geborgd en staat duurzaamheid ook 
programmatisch op de agenda.


